



SIGN UP NOW FOR AUTOMATIC WITHDRAWAL WITH OUR PRE-AUTHORIZED PAYMENT PLAN

CHOOSE FROM TWO CONVENIENT OPTIONS: INSTALMENT PLAN OR MONTHLY PLAN

- ✓ NO SET UP FEES
- ✓ NO LATE FEES
- ✓ NO POSTAGE
- ✓ NO LINE UPS
- ✓ TOTAL CONVENIENCE

ENROLL BY SIMPLY COMPLETING THE INFORMATION BELOW AND INCLUDE A VOID CHEQUE OR A PRE-AUTHORIZED DEBIT FORM WHICH CAN BE OBTAINED THROUGH YOUR FINANCIAL INSTITUTION

SEND COMPLETED FORM ALONG WITH A VOID CHEQUE OR PRE-AUTHORIZED DEBIT FORM BY:

EMAIL: BILLING@CORNWALL.CA

MAIL OR DROP OFF: 360 PITT STREET, CORNWALL, ON, K6H 5T9

INSTALMENT PLAN

- I would like the convenience of automatic debit on the installment due date.

MONTHLY PLAN

- I would like the convenience of automatic debits on the 10 month payment plan (January - October)
 - 1st of the month, OR
 - 15th of the month

VOID cheque is enclosed.

I / We hereby authorize the Corporation of the City of Cornwall to debit my/our account for the purpose of paying municipal property taxes and/or water levies at the following location (s):

Property Taxes

Tax Account _____

Location _____

Tax Account _____

Location _____

Water Levies

Water Account _____

Location _____

Water Account _____

Location _____

Once registered, PREAUTHORIZED will appear on your bill. **Until you see PREAUTHORIZED, continue to pay your bill as usual.**

Conditions:

1. All arrears must be paid in full
2. A void cheque must be attached
3. For further information direct inquiries to the Billing and Collection Section, 613-930-2787 ext. 2317.

Name: _____

Date: _____

Signature: _____

Telephone: _____

Office Use Only

Date Received : _____

Received By: _____



INSCRIVEZ-VOUS À NOTRE PROGRAMME DE PAIEMENT PRÉAUTORISÉ

CHOISISSEZ ENTRE DEUX OPTIONS : PLAN MENSUEL OU PAR VERSEMENTS

- AUCUN FRAIS D'OUVERTURE
- AUCUN FRAIS DE RETARD
- AUCUN FRAIS DE POSTE
- AUCUNE FILE D'ATTENTE
- TRÈS EFFICACE

INSCRIVEZ-VOUS EN REMPLISSANT NOTRE FORMULAIRE ET JOIGNEZ UN CHÈQUE ANNULÉ OU UN FORMULAIRE DE DÉBIT PRÉAUTORISÉ QUI PEUT ÊTRE OBTENU PAR L'INTERMÉDIAIRE DE VOTRE INSTITUTION FINANCIÈRE.

ENVOYEZ LE FORMULAIRE REMPLI AVEC UN CHÈQUE ANNULÉ OU UN FORMULAIRE DE DÉBIT PRÉAUTORISÉ DE LA FAÇON SUIVANTE :

COURRIEL: BILLING@CORNWALL.CA

PAR COURRIER OÙ DÉPOSER SUR PLACE : 360, RUE PITT, CORNWALL (ONTARIO) K6H 5T9

<p>Versement échelonnés</p> <p><input type="checkbox"/> J'aimerais la commodité du débit automatique la date de paiement prévue</p>
--

<p>Plan mensuel</p> <p><input type="checkbox"/> J'aimerais la commodité du débit automatique sur le programme de paiements de 10 mois (du mois de janvier au mois d'octobre)</p> <p><input type="checkbox"/> 1er du mois, OU,</p> <p><input type="checkbox"/> 15 du mois</p>

Un chèque annulé est joint.

Par le présente, j'autorise/nous autorisons la Corporation de la ville de Cornwall à débiter mon/notre compte a fin de payer l'impôt foncier municipal et/ou l'eau à (aux) endroit(s) suivant(s):

Impôt foncier

Numéro de rôle: _____

Endroit _____

Numéro de rôle: _____

Endroit _____

Prélèvement sur l'eau

Numéro de compte: _____

Endroit _____

Numéro de compte: _____

Endroit _____

Une fois que vous êtes enregistré, «PRÉAUTORISÉ» sera unscrit sur votre facture. Continuez à payer votre facture comme d'habitude, jusqu'à ce que vous pouvez voir «PRÉAUTORISÉ» sur votre facture.

Conditions:

1. Tous les arrières doivent être payés en totalité
2. Un cheque annulé doit être joint
3. Pour de plus amples renseignements, adressez-vous la section de facturation et de perception au, 613-930-2787 ext. 2317

Nom: _____

Date: _____

Signature: _____

Téléphone: _____